

New arrivals

新品上市

02.09.2026

Malaysia

馬來西亞

Sports Bra 運動內衣

UW013

Size 尺寸	Unit Price 售價	Sales Volume 業績
M, L	RM 900	1,000
LL	RM 930	1,083



Lilac / 柔紫

Material 材質

Nylon 48%, Polyvinyl Chloride (NEFFUL NEORON®) 35%, Polyester 15%, Polyurethane 2%

尼龍 48%、聚氯乙烯 (NEFFUL 妮美龍) 35%、
聚酯纖維 15%、彈性纖維 2%

Elastic Leggings 彈力褲

UW014

Size 尺寸	Unit Price 售價	Sales Volume 業績
M, L	RM 885	983
LL	RM 920	1,022



Lilac / 柔紫

Material 材質

Nylon 51%, Polyvinyl Chloride (NEFFUL NEORON®) 29%, Polyester 12%, Polyurethane 8%

尼龍 51%、聚氯乙烯 (NEFFUL 妮美龍) 29%、
聚酯纖維 12%、彈性纖維 8%



- All images shown are for illustrative purposes only and colors may differ from actual products.
- If the product shows signs of yellowing, it can be improved after normal washing and drying.
- It is recommended to wash product separately to maintain elasticity and prevent color transfer of products.
- Scuffing and pilling may occur through friction caused through use and washing. In these cases, lint remover is recommended.

- 圖片刊載之商品色澤可能與實際商品稍有出入，僅供參考，請以實品為準。
- 商品若出現黃變狀況，待經正常洗滌以及晾曬後，黃變狀況即可獲得改善。
- 洗滌時，浸濕的深淺色衣物可能因摩擦接觸造成相互染色，建議分開洗滌以維護纖維彈性與色澤。
- 由精密技術研發而成，此獨家創新纖維或因長期使用或洗滌導致起毛球現象。若起毛球，建議以除毛球器處理。

NI53
CO-CREATING 53 YEARS
SINCE 1973

NEFFUL
INTERNATIONAL

New arrivals

新品上市

02.09.2026

Malaysia

馬來西亞

New Color / 新色上市

Men's Boxers 男仕四角褲

UW613

Size 尺寸	Unit Price 售價	Sales Volume 業績
M, L	RM 540	600
LL	RM 575	639
3L	RM 610	678

 Gray / 灰色

Material 材質

Outer Material : Polyester 93%, Polyurethane 7%

Inner Material : Polyvinyl Chloride (NEFFUL NEORON®) 80%,
Polyester 20%

表層：聚酯纖維93%、彈性纖維7%

裏層：聚氯乙烯 (NEFFUL 妮美龍) 80%、聚酯纖維20%



- i. All images shown are for illustrative purposes only and colors may differ from actual products.
- ii. If the product shows signs of yellowing, it can be improved after normal washing and drying.
- iii. It is recommended to wash product separately to maintain elasticity and prevent color transfer of products.
- iv. Scuffing and pilling may occur through friction caused through use and washing. In these cases, lint remover is recommended.

- i. 圖片刊載之商品色澤可能與實際商品稍有出入，僅供參考，請以實品為準。
- ii. 商品若出現黃變狀況，待經正常洗滌以及晾曬後，黃變狀況即可獲得改善。
- iii. 洗滌時，浸濕的深淺色衣物可能因摩擦接觸造成相互染色，建議分開洗滌以維護纖維彈性與色澤。
- iv. 由精密技術研發而成，此獨家創新纖維或因長期使用或洗滌導致起毛球現象。若起毛球，建議以除毛球器處理。

N153
CO-CREATING 53 YEARS
SINCE 1973

NEFFUL
INTERNATIONAL

New arrivals

新品上市

02.09.2026

Malaysia

馬來西亞

Lady's Melange Socks 仕女混紡襪

LS039

Size 尺寸	Unit Price 售價	Sales Volume 業績
23cm - 25cm	RM 275	306



Men's Melange Socks 紳士混紡襪

LS040

Size 尺寸	Unit Price 售價	Sales Volume 業績
25cm - 27cm	RM 325	361



Material 材質

Outer Material : Cotton 59%, Nylon 32%, Polyester 5%, Polyurethane 4%

Inner Material : Polyvinyl Chloride (NEFFUL NEORON®) 70%, Nylon 28%, Polyurethane 2%

表層：棉59%、尼龍32%、聚酯纖維5%、彈性纖維4%

裏層：聚氯乙炔 (NEFFUL 妮美龍) 70%、尼龍28%、彈性纖維2%

- i. All images shown are for illustrative purposes only and colors may differ from actual products.
- ii. If the product shows signs of yellowing, it can be improved after normal washing and drying.
- iii. It is recommended to wash product separately to maintain elasticity and prevent color transfer of products.
- iv. Scuffing and pilling may occur through friction caused through use and washing. In these cases, lint remover is recommended.

- i. 圖片刊載之商品色澤可能與實際商品稍有出入，僅供參考，請以實品為準。
- ii. 商品若出現黃變狀況，待經正常洗滌以及晾曬後，黃變狀況即可獲得改善。
- iii. 洗滌時，浸濕的深淺色衣物可能因摩擦接觸造成相互染色，建議分開洗滌以維護纖維彈性與色澤。
- iv. 由精密技術研發而成，此獨家創新纖維或因長期使用或洗滌導致起毛球現象。若起毛球，建議以除毛球器處理。

NI53
CO-CREATING 53 YEARS
SINCE 1973

NEFFUL
INTERNATIONAL